

Product: DM5E KIT-DA501
Type no: 36801
Serial no: DM5EG2201272

Für die in dieser Lieferung enthaltenen Produkte wurde die Konformität wie folgt nachgewiesen:

Produkte, die von oder im Auftrag von Baker Hughes Digital Solutions GmbH produziert wurden, wurden kalibriert und überprüft in Übereinstimmung mit den internen Spezifikationen und Verfahren.

Im Hinblick auf die von uns getroffenen Maßnahmen zur Produktqualitätssicherung versichern wir Ihnen die Übereinstimmung mit den in der Betriebsdokumentation angegebenen Produktdaten.

Alle zum Prüfen verwendeten Messwerkzeuge sind kalibriert und entsprechen nationalen oder internationalen Normen.

Unser Qualitätsmanagementsystem ist zertifiziert nach
DIN EN ISO 9001 durch Bureau Veritas Certification DE-010768-1.

The products included for shipment have been verified for conformance as follows:

Products manufactured by or on behalf of Baker Hughes Digital Solutions GmbH have been calibrated and verified in accordance with the internally specifications and procedures.

In view of the measures taken by us for the product quality assurance, we assure you of the conformity with the product data specified in the operating documentation.

All measuring tools used for testing are calibrated and traceable to national or international standards.

Our quality management system is certified according to
DIN EN ISO 9001:2015 by Bureau Veritas Certification DE-010768-1.

Datum/Date: 21.10.2022

Unterschrift/Signature:



i.V Bernhard Reindl
Global Quality Leader

Baker Hughes Digital Solutions GmbH
Robert-Bosch-Str. 3
50354 Huerth
Federal Republic of Germany